



NOTICE TO DISPOSE

AVIS DE DISPOSITION

To / À : _____

the owner or person having the possession, care or control of the thing(s) located and described below.
 le propriétaire ou la personne qui a la possession, la responsabilité ou la charge des soins de la (des) chose(s) désignée(e)(s) et décrite(s) ci-dessous.

PLEASE CHECK APPROPRIATE BOX

I hereby advise you that the thing(s) located and described herein is(are) a pest(s) / is (are) infested or could be infested with a pest / constitute(s) or could constitute a biological obstacle to the control of a pest. Therefore, pursuant to subsection 27(1) of the (Plant Protection Regulations) SOR/95-212, you are hereby required to dispose of the thing(s) located and described herein only in the following manner and at the following place:

VEUILLEZ COCHER LA CASE APPROPRIÉE

Je vous avise par le présent que la (les) chose(s) décrite(s) ci-dessous et située(s) dans le lieu décrit ci-dessous est (sont) un(des) parasite(s) / soit est (sont) parasité(e)(s) ou susceptible(s) de l'être / constitue(nt) ou peut (peuvent) constituer un obstacle biologique à la lutte antiparasitaire. Donc, conformément au paragraphe 27(1) du (*Règlement sur la protection des végétaux*) DORS/95-212, vous êtes tenu par le présent avis de disposer de la (les) chose(s) décrite(s) ci-dessous et située(s) dans le lieu décrit ci-dessous de la manière suivant et au lieu suivant :

MANNER OF DISPOSITION / MODALITÉS DE DISPOSITION

PLACE OF DISPOSITION / LIEU DE DISPOSITION

Further, the thing(s) located and described herein is (are) required to be disposed of by (date) _____, and no person shall move the thing(s) located and described herein, unless authorized in writing by an inspector under and in accordance with a Movement Certificate issued pursuant to section 45 of the Plant Protection Regulations SOR/95-212.

De plus, on doit disposer de la (les) chose(s) décrite(s) ci-dessous et située(s) dans le lieu décrit ci-dessous avant (date) _____, et il est interdit à quiconque de déplacer ladite (lesdites) chose(s) décrite(s) ci-dessous et située(s) dans le lieu décrit ci-dessous sans l'autorisation écrite émise par un inspecteur conformément à un certificat de circulation, délivré en vertu de l'article 45 du Règlement sur la protection des végétaux DORS/95-212.

DESCRIPTION OF THING(S) / DESCRIPTION DE LA (DES) CHOSE(S)

LOCATION OF THE THING(S) / LIEU DE LA (DES) CHOSSES

Located at / Situé au :	_____		No. of hectares / Nbre. d'hectares	_____
Lot or Quarter / Lot ou quart de section :	_____	Range or Concession / Rang ou Concession :	_____	
Township or Parish / Canton ou paroisse :	_____	County / Comté :	_____	
			Prov. : <u>Ontario</u>	
DELIVERED AT / DÉLIVRÉ OU REMIS À	_____	IN THE PROVINCE / OF / DANS LA PROVINCE	_____	
Inspector's Signature / Signature de l'inspecteur	_____	Inspector's Number / N° de l'inspecteur	_____	
Date	_____	Telephone / Téléphone	_____	

Some information may be protected or accessible as required under the provisions of the Access to Information Act. / Certains renseignements peuvent être protégés ou accessibles selon ce que prescrit la Loi sur l'accès à l'information.

